
 

 

Minnesanteckningar förda vid BK Flammans medlemsmöte den 11 februari 
2025 

 

 Närvarande:  

Gunnel, Mia, Camilla, Anna T, Rose-Marie, Ulrika, Gun, Kerstin, Carina, Aira och 
Ing-Marie 

1. Öppnande av mötet 

Gunnel hälsade alla välkomna och gick igenom anteckningarna från förra 
medlemsmötet. 

 Camilla meddelade att det oftast går bra att få ihop laget vid tävlingar men att vi är 
 beroende av de som har samarbetsavtal.  

 Det är också dåligt med chaufförer när vi har borta tävlingar. 

 Kom också upp en fråga om KM, skall vi i framtiden ha KM borta med övernattning 
 eller ska vi spela borta och gå ut och äta i Uppsala vid annat tillfälle. Bra om alla 
 tänker till så vi kan bestämma till årsmötet. 

 Om man vill vara med och spela DM den 24-25 maj i Norrtälje skall spel om 3 serier 
 skickas till Camilla före kvalet som är den 15 mars, och 200:-skickas till Aira (skriv 
 DM i swishet). 

2. Ekonomi 

Ekonomin är stabil, Aira har påmint berörda om abonnemangs avgiften. 

3. Övrigt 

 Ny lagbild skall tas den 22 februari kl 13:00 före matchen som börjar 13:40. Alla 
 bör komma. 

 Mia har beställt klubbkort både i bokform och digitala, alla skall sälja minst 2 st 
 var. Klubbkorten kommer under vecka 7. 

 Gunnel, Mia och Ulrika som spelade 3 manna DM kom på imponerande 4:e plats 
 av 8 startade lag.  

 Flamman Cup 17 maj samt restaurang besök efter, Camilla bokar. 

 Årsmöte prel. 20 maj (tisdag) i Rosa stugan, Carina kollar om ledigt. 



 Den vanligt Ålands resan kommer att ske v33 15-17 augusti, kul om så många 
 som möjligt följer med. 

  

 


